
 - 1 -

……………………………………… 
       RG 0052/ XXXIII / 2009 

 
P R O T O K Ó Ł   NR   XXXIII/ 2009 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu  
17 grudnia 2009 r. 

 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 15:00 w świetlicy Zespołu Szkół w Nowym Mieście n. Wartą  
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 13 Radnych- co stanowi 
niezbędne quorum do podjęcia uchwał. 
Punkt 3.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.  

W punkcie tym, Przewodniczący prosił o zwolnienie z odczytania protokołu, gdyŜ na 
godzinę 1600 pan Wójt oraz pan Przewodniczący są zaproszeni na Wigilię OPS- u 
organizowaną w sali wiejskiej w Kruczynie na co radni się zgodzili.  
Punkt 4.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
Punkt 5.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał następujący porządek obrad: 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia diet radnych i sołtysów. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2009 rok.  
Punkt 9.  
Interpelacje radnych.  
Punkt 10.  
Sprawy bieŜące. 
Punkt 11.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 12.  
Zamknięcie sesji.  
Ad 4) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  

W punkcie tym Przewodniczący zawiadomił, Ŝe zgodnie z planem cotygodniowym 
dyŜury odbyły się, mieszkańcy nadal zgłaszają swoje problemy głównie związane ze stanem 
dróg, przewodniczący stwierdził, Ŝe zaatakowała zima i wszelkie prace związane z remontem 
dróg są na chwilę obecna niemoŜliwe. Poza tym pan Janusz Janicki zawiadomił iŜ 
uczestniczył w otwarciu boiska „orlik” przy Zespole Szkół w Chociczy. Przewodniczący 
wyraził nadzieję, Ŝe boisko będzie wykorzystane przez mieszkańców i będzie słuŜyło przez 
długie lata społeczności całej Gminy.  
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Ad 5) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt Gminy pan Aleksander Podemski informował, Ŝe podobnie jak Przewodniczący 
ze względu na czas ograniczy się do dwóch spraw. Pierwszą jest prośba do wszystkich 
radnych i sołtysów o informacje w razie gdy jakiś człowiek nie ma gdzie się podziać, 
poniewaŜ temperatura spada poniŜej zera. Kolejno pan Wójt zawiadomił, Ŝe na dzisiejszej 
sesji odbędą się dość gruntowne przesunięcia w budŜecie na 2009 rok  
Ad 7) Przyjęcie zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia diet radnych i sołtysów. 

Projekt uchwały odczytał pan Przewodniczący, radni nie zgłosili Ŝadnych uwag. 
Przewodniczący zaproponował głosowanie za podjęciem uchwały. Uchwała została przyjęta 
13-stoma głosami „za”.  
*Uchwała nr XXXIII/ 212 / 2009 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2009 rok.  

Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich Skarbnik Gminy. Radni nie zgłosili 
Ŝadnych uwag. Uchwała została przyjęta 11-stoma głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 2 
głosy wstrzymujące.  
*Uchwała nr XXXIII/ 213 / 2009 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 9) Interpelacje radnych.  

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący przeszedł do punktu kolejnego. 
Ad 10-11) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 

Jako pierwszy głos zabrał pan Leszek Adamczak, który odczytał pismo skierowane do 
Radnych oraz do pana Wójta z prośbą o wstrzymanie się od sprzedaŜy działki nr 115/ 4 w 
Chociczy i pozostawienie jej w obecnym stanie. Działka sąsiadująca z działką pana 
Adamczyka, która do tej pory była przeznaczona na dojazd samochodów z towarem do 
zaplecza lokalu prowadzonego przez pana Adamczyka, do sklepu pana Śmiglaka oraz sklepu 
pana Kmieciaka.  Mieszkaniec informował, Ŝe działka ta celowo została wyznaczona jako 
działka dojazdowa kilka lat temu przez pana geodetę.  
W odpowiedzi Przewodniczący informował, Ŝe był zobaczyć to miejsce, gdyŜ przyjął taką 
zasadę pracy, aby na kaŜdą prośbę mieszkańca jechać i zapoznać się z problemem na miejscu. 
Głos zabrał teŜ pan Wójt Gminy, który informował, Ŝe został złoŜony wniosek pana Pawła 
Śmiglaka, który prosił o sprzedaŜ tej działki, co nie oznacza Ŝe pan Śmiglak moŜe tą działkę 
kupić, gdyŜ odbędzie się przetarg. Pan Śmiglak nie ukrywa, Ŝe interesuje się kupnem 
nieruchomości poniewaŜ ma określone zamierzenia inwestycyjne. Pan Wójt informował, Ŝe 
według stanu prawnego kaŜdy ma prawo przystąpić do przetargu, wygra przetarg ten kto za 
nieruchomość da więcej.  
Następnie pan Janusz Janicki Przewodniczący rady odczytał pismo z Regionalnej Izby 
Obrachunkowej z informacją Ŝe uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości została poddana analizie na kolegium izby. Wkrótce do urzędu trafi informacja 
jakie postanowienia zostały ustalone względem uchwały. 
Poza tym Przewodniczący prosił o dostarczenie planów pracy poszczególnych komisji na 
2010 rok.  
Na zakończenie padł wniosek formalny ze strony Radnego Krzysztofa Kujawy o przełoŜenie 
XXXIV Sesji na godzinę 1000, Radni wraz z Przewodniczącym ustosunkowali się pozytywnie 
do prośby.  
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Ad 12) Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki                      

o godzinie 16:00 zamknął XXXIII Sesję Rady Gminy. 

 
 
Protokołowała :      Przewodniczący Rady Gminy 
Referent d.s. Rady Gminy 
 
Julita Ciarcińska- Wachowiak             /- / Janusz Janicki 

 
 
 
 

 
 
 


